
 

 

REFERAT  

4/18 
 

Sør-Varanger 

Travlag 

  

Tid: (dato, fra kl til kl): 26.06.2018 kl. 17:00 Sted: Go`Biten, Kirkenes  

Innkalt av:  Siren Vonka Danielsen   

Ordstyrer: Siren Vonka Danielsen Referent: Siren  

Deltakere: 

 

 

Sonja Jensen, Andrine 

Alme, Kristin Andersen, 

Bjørge Pedersen og 

Merethe Håksonsen 

  

Ikke møtt:    

 

 

Saks 
Nr: 

Sak Vedtak/konklusjon: Ansvarlig/
tidsfrist 

1. Referat fra sist møte Veterinær til Barentstravet: Har vi funnet 

veterinær til Barentstravet? Kristin jobber enda med 

saken.  

Hestensdag: Siren har skrevet søknad om tilskudd 

til hestensdag, denne blir sendt inn til DNT i løpet 

av uken.  

Kristin  

Siren  

Snarest 

2. Styret  Styret 2018 har ikke fungert. 

Beathe Tverland trakk seg i sitt verv som 

styremedlem tidlig dette året, og vi har en leder som 

ikke er til stede. Siren har vært fungerende leder i 

travlaget dette året. 

Siren sendte i forrige uke en mail til vår leder 

Birgit, der Siren oppfordret Birgit til å trekke seg 

som leder i Sør-Varanger Travlag da hun ikke har 

bidratt eller vært til stede som leder.  

Birgit Ingebrigtsen har valgt å fratre sitt verv som 

leder for Sør-Varanger Travlag, og gir rollen til 

Nestleder Siren Vonka Danielsen.  

Dette er noe alle burde tenke over, og valg komite 

bør ta dette med seg til neste valg. Det er ikke bare 

å si ja til et styreverv, dette må være gjennomtenkt 

og man må vite hva man sier ja til. 

Vara 1. Merethe Håkonsen hopper da opp som 

styremedlem.  

 

3. Ekstraordinær 

Generalforsamling 

Informerer om ekstraordinær generalforsamling 

som Siren og Bjørge har vært på i Harstad 

 



          
 
 

2 

 

 
 
 

#            

          
 

 
 
 

16.06.2018 16.06.2018 

4. Andels hest Rolf Høyland har kjøpt en hest som skal være en 

andelshest i Nord Norge, hesten skal stå på Harstad 

Travpark i trening hos Tina Lagesen. Vil travlaget 

kjøpe andel i hesten? Tar dette opp på 

medlemsmøte, men flertallet i styret mener vi ikke 

skal gjøre det men høre hva medlemmene sier.  

 

 

5. Barentstravet 2018 Søke disp til NNTF. Vi ønsker ikke å ha 1640 

meters monteløp, vi har hatt 1180 meters løp pga 

rekruttering. Søkes også disp. for høyere premier til 

lokalløpene på Barentstravet. 

Siren/ 

snarest 

6. Travban Tårnet bør males i år, det må leies inn lift. Taes opp 

på medlemsmøte. Samme farge som kiosken.   

Skriveren må også oppover, frakte den opp på 

henger.  

Siren ringer å høre om pris på lift, før vi setter en 

dato.  

Siren  

    

 

 

Neste Møte:  

Dato:  

Referent 

Sign 

 

 

 

 

 


